
Referat af generalforsamling i Bådelaget Nordvest 

09.03.2024, Havbådehuset, Slettestrand (ref. Jan 
Lilholt) 
  

1. Velkomst ved formanden 
Hans Peter Brandi bød indledningsvis velkommen til årets generalforsamling. 
 

2. Valg af dirigent 
Martin Vinther Mortensen valgtes til dirigent. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen 
var lovligt indvarslet. 
 

3. Formanden aflægger en kort beretning over det foregående år og fremlægger herefter 
planer for aktiviteter i det kommende år. 
Formanden indledte sin beretning med at konstatere, at det er 10. gang i træk, at han aflægger 
beretning, idet han afløste den tidligere formand (Nico Mølgaard) i 2014. Kim Hartmann og 
Jesper Kornum blev valgt til bestyrelsen i 2015. Da Kim Hartmann tiltrådte som kasserer i 2025 
var kassebeholdningen på ca. 15.000 kr. I dag er den på ikke mindre end ca. 210.000 kr.  
Nico overvejer i øvrigt at tegne et institutionsmedlemskab af Nordvest. 
Hans Peter takkede for det gode kammeratskab, der er kendetegnende for bådelaget Nordvest. 
Hans Peter omtalte ”Kongestenen” ved Grønnestrand, der i år kan fejre 200-års jubilæum i uge 
25. Kongehuset er inviteret til at deltage i festlighederne den 21. juni. I uge 25 er det aftalt, at 
bådelagene i Slettestrand tilbyder at sejle med turister/gæster (efter indmeldelse i HHH). 
Udgifterne til diesel vil blive dækket af festkommiteen. Et eventuelt overskud tilfalder Spillaget. 
Som afslutning på festugen er det aftalt at afholde årets ”Fra Hav og Fjord til Bord”. Nærmere 
info herom senere. 
Det er besluttet at anskaffe en autopilot til Nordvest. Sparekassen Danmark har doneret 
25.000 kr. og der søges yderligere midler hjem. 
Der er indgået aftale med Jammerbugt Bedemandsforretning om askespredning (urnesejlads), 
da der er stigende efterspørgsel på at få spredt aske i havet. 
Han Herred Havbåde har indkaldt til arbejdsdag 13. april kl. 9.00. Formanden opfordrer 
medlemmerne til at deltage. 
HHH holder afholder generalforsamling 20. april kl. 14.00. Medlemmerne opfordres til at 
deltage. 
Hans Peter redegjorde endelig for status vedrørende redskabshusene. Kystdirektoratet har 
meddelt, at vi ikke skal forvente, at der gives tilladelse til at bygge i klitten mellem 
Redningshuset og Værftet. Der er indkaldt til formandsmøde 12. marts, hvor der tages stilling 
til det videre forløb i sagen. 
Beretningen godkendtes. 
 

4. Kassereren fremlægger regnskab til godkendelse. 
Kim Hartmann gennemgik regnskabet. De samlede indtægter i 2023 udgør 113.767 kr. mens 
udgifterne udgør 87.389 kr. Resultatet for 2023 viser således et overskud på 26.378 kr. Pr. 



31.12.2023 indestår der 57.939 kr. på driftskontoen i Sparekassen Danmark og 104.000 kr. på 
den langsigtede vedligeholdelseskonto. Bådelagets egenkapital udgør pr. 31.12.2024 161.939 
kr. 
Regnskabet godkendtes. 
 

5. Fastsættelse af kontingent. 
Bestyrelsen anbefaler uændrede kontingentsatser for 2025, dvs. 1400 kr. (enkeltmedlem), 
2500 kr. (foreningsmedlemskab) og 5000 kr. (institutionsmedlemskab) 
 

6. Valg af bestyrelse, 2 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 
Jesper Kornum og Jan Lilholt genvalgtes til bestyrelsen. 
Leif Stagsted og Lars Mikkelsen genvalgtes som suppleanter til bestyrelsen. 
 

7. Valg af revisor 
Leif Stagsted genvalgtes til revisor 
 

8. Behandling af indkomne forslag. Forslag, der ønskes behandlet, skal være formanden i 
hænde senest 1 uge før mødet. 
Forslag til ændring af vedtægterne blev gennemgået og vedtaget. 
 

9. Eventuelt, herunder redegørelse for årets fiskeri og demonstration af bookingsystem 
Leif Stagsted orienterede om fiskeriet i det forløbne år. Garnfiskeriet har ikke været prangende, 
kun enkelte ture har givet rimelige fangster. Pilkefiskeriet har derimod været ok. Der er i årets 
løb uddannet 3 nye skippere (Erik Olsen, Peter Nielsen og Martin V. Mortensen). I alt er vi oppe 
på 9 skippere, hvilket er meget tilfredsstillende.  
Der er planer om at lave et par længere ture i løbet af året med henblik på fiskeri ud for 
Lønstrup. Det er tanken, at båden kan overnatte et par dage i Løkken og så sejle ud derfra. 
Det har endvidere været en stor oplevelse af sejle med ungdomsskoleelever, også selv om vi 
var udfordret vejrmæssigt. 
 
Aksel Brinkmann og Knud Kamper er fælles om en garnlænke. Bøjerne (vagerne) forsynes 
således med begge deres navne. 

 

 

 

 

 

 


